

هل أنت مصاب بالسرطان؟

يمكن أن يكون تشخيص السرطان مرهقًا. اكتشف كيف يمكن لـ Cancer Council أن يدعمك أنت وعائلتك وأصدقائك.



تواصل مع الآخرين

قد تجد أنه من المفيد التحدث إلى أشخاص آخرين مصابين بالسرطان. يمكننا توصيلك بشخص يتحدث العربية وقد مر بتجربة سرطان مماثلة.



ابحث عن معلومات موثوقة

لدينا معلومات حول أنواع مختلفة من السرطان والعلاجات والتعافي. يرجى زيارة موقعنا للحصول على معلومات باللغة العربية.



تحدث إلينا بلغتك

اتصل بخدمة الترجمة المجانية TIS National على الرقم 131 450، قل أنك بحاجة إلى اللغة العربية "Arabic"، ثم اطلب من المترجم الشفهي الاتصال بـ Cancer Council على الرقم 13 11 20.



احصل على المساعدة في الأمور العملية

يمكننا ربطك بخدمات النقل والإقامة والمساعدة المنزلية.



حل القضايا القانونية والمالية

إذا كنت بحاجة إلى حل مسألة الفواتير أو العثور على مشورة قانونية أو مالية، فيمكننا مساعدتك. قد تكون هذه الخدمات مجانية إذا كنت لا تستطيع الدفع.



اتصل باختصاصيي الصحة لدينا

يمكن لاختصاصيي الصحة الإجابة على أسئلتك ومساعدتك في العثور على الدعم. اتصل على الرقم 13 11 20 من الاثنين إلى الجمعة، من 9 صباحًا إلى 5 مساءً.



امسح هنا

تعرف على المزيد حول كيف يمكننا مساعدتك.
يرجى الاتصال على الرقم 13 11 20 (عبر خدمة الترجمة المجانية TIS National على الرقم 131 450)
أو زيارة cancercouncil.com.au/multilingual

Affected by cancer?

A cancer diagnosis can be stressful. Discover how Cancer Council can support you and your family and friends.



Talk to us in your language

Call the Free Interpreting Service TIS National on 131 450, say you need Arabic, and then ask the interpreter to contact Cancer Council on 13 11 20.



Find trustworthy information

We have information about different types of cancer, treatments and recovery. Visit our website for information in Arabic.



Connect with others

You may find it helpful to talk to other people affected by cancer. We can connect you with someone who speaks Arabic and has been through a similar cancer experience.



Contact our health professionals

Our health professionals can answer your questions and help you find support. Call 13 11 20 Monday to Friday, 9 am–5 pm.



Sort out legal and money issues

If you need to sort out bills or find legal or financial advice, we can help. These services may be free if you can't afford to pay.



Get help with practical matters

We can link you to transport, accommodation and home help services.

Find out more about how we can help you.
Call **13 11 20** (via the Free Interpreting Service TIS National 131 450) or visit cancercouncil.com.au/multilingual

